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 الملخص

حملة عبد المجيد تبون تغطية في المستعملة  الأساليب الاقناعيةالدراسة معرفة هدف هذه ستت
 ليل بعض المضامين المنشورة فيهمن خال تح، وذلك ون لاينأعبر موقع الشروق ( 9102)لانتخابية ا

مواضيع وصور المستعملة في والعاطفية العقلية  الأساليب الإقناعيةوالمتعلقة بخصائص هذا الموقع وب
 الدراسة. الحملة الإنتخابية قيدوقوالب تغطية 

أداة تحليل و  منهج المسح الاجتماعي ةستخدممعلى نظرية ترتيب الاولويات  الدراسةاعتمدت 
بأساليب  وخدمات مجانية موقع الدراسة يقدم  . وكانت أهم النتائج المتوصل إليها تشير إلى أنمحتوىال
وذلك موضوع الفساد جاء في المرتبة الأولى ، وأن تغطيته للحملة الانتخابية أظهرت أن أشكال مختلفةو 

على حساب  العاطفية الإقناعية الأساليبو الصور الشخصية حصرا وكثرة  المقال قالباستخدام من خال 
 الأساليب العقلية.

 .، التغطية الصحفيةالالكترونيةالمواقع ، الحمات الانتخابية، قناعيةالإ بالأسالي الكلمات المفتاحية:

Abstract 

This study aims to know the persuasive methods used in covering Abdel Majid 

Taboun’s election campaign (2019) through Al-Shorouk Online website, by analyzing some 

of the contents published in it and related to the characteristics of this site and the mental and 

emotional persuasive methods used in the topics, images and templates for covering the 

electoral campaign under study. 

The study relied on the theory of prioritization using the social survey method (Survey 

Method) and the content analysis tool. The most important results reached indicate that the 

study site provides free services in different ways and forms, and that its coverage of the 

electoral campaign showed that the issue of corruption came first, through the use of the 

article template exclusively and the abundance of personal photos and emotional persuasive 

methods at the expense of mental methods. 
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